
 

Information from the president, 5/2019  
 
New information: 

Final Timing, Programme and Participation Form of CIVVIH SUBCOMMITTEE 

MEETING  Central and Eastern Europe in Malbork, Poland/Nouvelle information: 

Définitif programme et formulaire de participation de la réunion du Sous-comité du 

CIVVIH pour l'Europe centrale et orientale à Malbork, Pologne 

 

Dear members of CIVVIH, 

 

I am sending you attached the mentionned material. Please send confirmations of your 

participation and submission of abstracts to CIVVIH Vice-President Prof. Danuta Kłosek-

Kozłowska; e-mail: danuta.klosekkozlowska@gmail.com  

 

Cordially 

 

Dr.-Ing. Claus-Peter Echter 

CIVVIH President  

 

Cher membres do CIVVIH, 

 

Je vous envoie en pièce joint le évoquée matériel. Veuillez envoyer les confirmations de votre 

participation et la soumission des résumés à l'adresse suivante Vice-président du CIVVIH Prof. 

Danuta Kłosek-Kozłowska; e-mail: danuta.klosekkozlowska@gmail.com  

 

Cordialement 

 

Dr.-Ing. Claus-Peter Echter 

Prèsident de CIVVIH  

 

New information: Final Timing, Programme and Participation Form of CIVVIH 

SUBCOMMITTEE MEETING  Central and Eastern Europe 2019 in Malbork, 

Poland/Nouvelle information: Définitif Calendrier, programme et formulaire de 

participation de la réunion du Sous-comité du CIVVIH pour l'Europe centrale et orientale 

2019 à Malbork, Pologne 

 

- Link to attachment "CONFERENCE TOPICS, September 22-28,2019, Malbork Castle 
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(WH),  Poland": english version 

 

- Link to attachment "PARTICIPATION  FORM": english version 
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